
učni list za 7. razred. ADJECTIVES. Pridevniki.  

V spodnji sliki poveži sliko s pravilnim pridevnikom. 

 

Rešitve za prvo nalogo je tukaj. 

1. Bad- 3     (slabo) 



2. Beautiful – 12   (lepo/a) 

3. Big  - 1    (velik) 

4. Dangerous – 13  (nevarno) 

5. Dirty – 9  (umazano) 

6. Easy-  5  (enostavno- lahko) 

7. Empty – 10   (prazno) 

8. Expensive – 2   (drago) 

9. Fast  - 8   (hitro) 

10. High – 11 ( visoko) 

11. Old-  4  (staro) 

12. Rich – 7  (bogat) 

13. Wet – 6   (mokro) 

 

Pri nalogi c. moraš najti protipomenke, besede, ki pomenijo nasprotno. 

CHEAP _____(poceni)   CLEAN ______(čisto)     DIFFICULT _______(težko)  DRY _____ (suho) 

FULL________(polno)     GOOD_______(dobro)   LOW _____(nizko)    NEW ______(novo) 

POOR ________(reven)     SAFE _______(varno)     SLOW ______(počasno)    SMALL _____(majhno) 

UGLY ______(grdo)  

 

Druga naloga. Naloga 2 na listu. APPEARANCE, quite/ very 

 

To so pridevniki, ki opisujejo zunanji videz oseb. 

Rešitev  naloge: 

FAIR / DARK   - 5 (svetle lasje, temne lasje) 

FAT /THIN      - 3  (debel/suh) 

LONG/SHORT  - 4  (dolgo/kratko- v tem primeru lasje) 

OLD/YOUNG   -  1 (staro/mlado) 

TALL/SHORT   -  2 (visok-nizek) 

 

Pomen besed  QUITE, VERY, NOT VERY.   

Quite pomeni  kar, precej. 

Very  pomeni zelo 

Not very   pomeni  ne zelo. 

 

Oglej si nalogo c. How tall are they?  (kako visoki so?) 

Rešitve:  1.  He's very tall     2.  He's quite tall.         3. He's not very tall.  

 

a) Naloga. Oglej si slike in napiši stavke. 



 
 

b) Reši križanko 

 



 

 

 

 



Za zunanje opis oseb uporabljamo tudi: 

 

 



 

 



Za opisovanje zunanji videz oseb uporabljamo glagola BITI (am, is, are)  in HAVE GOT/HAS GOT 

(ima,imajo…) 

Primer:  

 

This is Angelina Jolie. She is quite young, beautiful, tall and slim. 

She has got long wavy brown hair. 

She has got green eyes. 

   

Vrstni red pridevnikov za opis las je naslednji: DOLŽINA, TIP, BARVA LAS.  

Še en primer:      This is Tom. He is black. He is yo 

 



    

This is Jim Connor. He is tall, old, medium size, quite handsome (beseda handsome pomeni čeden, 

samo za možke. Za žensko uporabljamo pretty ali beautiful. Za oba spola se lahko uporablja besedo 

good-looking). 

He has got a beard and a mustache. 

He has got brown eyes. 

 

 

This is Clive Owen. He's an actor. He is tall and slim. He is quite young and he's handsome. 

He has got short, streight, brown hair. 

He has got blue eyes. 



Ko želimo izvedeti kako je zunanje videz nekoga, tvorimo to vprašanje: 

WHAT DOES HE LOOK LIKE?   WHAT DOES SHE LOOK LIKE?.  Naloga: opiši te osebe. 

 

 

Pripravila: Irene Iglič 

 


